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Hei, sender deg en kort innføring i saken fra Skatval skole, inkludert   
noen sitater fra plansaken og skolens SMU/SU. Som sagt ønskelig å få   
svar rundt dette fra KD på møtet 25/3. 
Mvh, Morten H 
 
Trafikksikkerheten ved Skatval skole skal utbedres med en ny   
områdeløsning for buss og parkering. Tiltaket medfører at dagens   
ballbinge må fjernes, og bygges opp i et nytt aktivitetsområde bak   
idrettshallen. 
 
Ansatte, elever og FAU har flere ganger uttrykt at dagens ballbinge ikke   
må bli revet før ny ballbinge er på plass. Denne prioriteringen også   
nedfelt i plansaken som ble vedtatt 23. juni. 
 
Likevel ble ballbingen revet før jul, uten at arbeidet med det nye   
aktivitetsområdet har startet. Elevenes tidligere boltreplass har siden   
vært avstengt. Nå medio mars står elevene fortsatt uten en ny ballbinge   
og beskjeden fra rådhus/entreprenør er at dette ikke er på plass før   
nærmere sommerferien.    I så fall vil elevene være uten dette høyt   
verdsatte aktivitetstilbudet i et halvt år, i strid med ønsker og   
forutsetninger for prosjektet. 
 
Det er ønskelig med en redegjørelse fra kommunedirektøren om hvorfor det   
har blitt slik og hvor raskt en ny ballbinge kan være på plass. 
 
Fra møtereferat skolemiljøutvalg (SMU) og samarbeidsutvalg (SU), Skatval   
skole, 2. mars 2022: 
«02/2022 Utemiljø og trafikksikkerhet 
Ballbingen er stengt pga. anleggsarbeid: Elevene føler det er få tilbud   
i friminuttene, og det de savner mest er bingen. Det er usikkert om den   
blir ferdig før skoleslutt. SMU mener det er uheldig at ballbingen ble   
tatt ned først ‐ særlig når arbeidet har stått stille over lang tid.   
(…)» 
 



Fra møtereferat SMU og samarbeidsutvalg SU, Skatval skole, 24. november   
2021: 
«04/2021 Uteområdet 
(…) Det var et punkt som et samlet SU stilte et stort spørsmål ved, og   
det var planen om at arbeidet bak og foran hallen skal gjennomføres   
samtidig. Dette innebærer, slik SU forstår det, at både ballbingen og   
asfaltplassen ikke vil være tilgjengelig for elevene i en lang periode   
(byggefase I). Dette er ikke i tråd med de unisone tilbakemeldingene fra   
skolen ansatte, elevrådet og FAU. Der ble viktigheten av at denne   
perioden ble så kort som mulig påpekt, med et ønske om at området for ny   
ballbinge er klar til bruk før den gamle ballbingen rives/sperres av.   
Det kom også frem at det står i planvedtaket at det nye området (bak   
Hallen) skal klargjøres først. (…)» 
 
Vedtak i Utvalg plan og miljø 23.06.21, sak 118/21 ‐ «5013 Skatval   
skole, idrettshall, barnehage m.m. ‐ mindre reguleringsendring» 
I sakens sammendrag heter det: «Skolens uteareal foreslås i hovedsak   
flyttet nord for skole og idrettshall. Busslomme og parkeringsplass   
foreslås utvidet der hvor det i dag er ballbinge/ballflate sør for   
idrettshallen. Erstatning for ballbinge/ballflate skal være på plass   
før/når eksisterende anlegg fjernes/flyttes.» 


